STICK-ON DETAIL

Make your PineCar Racer® sizzle down the track with holographic designs!
Give your car a customized look.

INSTRUCTIONS

1. Create your design and draw it on the back of the Stick-On Detail.
2. Cut out your design.

3. Test-fit design on your racer. Peel off backing paper, place your design on you
racer and rub well to adhere.

Use Stick-On Details for headlights, fenders, pinstripes, flame designs, num-
bers or to highlight body features, such as the grill area, hood, bumpers, fins,
louvers and spoilers.

1. Créez votre conception et dessinez-la sur le dos du Baton-Sur le détail.

2. Coupez votre conception.

3. Essai-adaptez la conception sur votre coureur. Epluchez outre du papier de sup-
port, placez votre conception sur votre coureur et bande de frottement bien pour
adhérer.

L'utilisation Baton-Sur des détails pour des phares, amortisseurs, filets, con-
ceptions de flamme, nombres ou pour accentuer le corps comporte, comme le
secteur de gril, le capot, les butoirs, les ailerons, les auvents et les spoilers.

Add details and accessories to your racer from the complete line of PineCar® products.
For more products, tips and techniques, see "Building PineCar Racers" (VHS P3940, DVD P3941),
read the "PineCar How-To Book" (P383) or visit www.pinecar.com.
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